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Jegyzőkönyv 

 

amely készült Csanádpalota Város Önkormányzat Képviselő-testületének 2015. 

szeptember 30-án 15 órai kezdettel a Városháza polgármesteri irodájában megtartott 

soros nyílt üléséről. 

 

Jelen vannak: Kovács Sándor polgármester, Perneki László alpolgármester, Debreczeni 

István tanácsnok, Erdélyi Sándorné dr., Hajas Lászlóné, Jancsik Zoltán képviselő. 

 

Meghívottak: dr. Barna Angéla jegyző, dr. Égető Gábor Járási Hivatalvezető, Vetróné 

Negreu Mariana Florica Román NÖ elnök, Kincses Ferenc Roma NÖ elnöke, Horváth 

Csabáné, Makán Andrásné, Benkéné Bogdán Zsuzsanna, dr. Krivánné Ponta Judit, 

Németi Bálint, Túri Tamás külsős bizottsági tag.  

 

Meghívottak közül jelen van: dr. Barna Angéla jegyző, dr. Égető Gábor Csongrád 

Megyei Kormányhivatal Makói Járási Hivatal vezető, dr. Lakatos-Tóth Andor Csongrád 

Megyei Kormányhivatal Makói Járási  Hivatalvezető helyettes, Kincses Ferenc Roma 

NÖ elnöke, Makán Andrásné külsős bizottsági tag. 

 

Kovács Sándor polgármester: köszöntötte a megjelenteket, külön tisztelettel 

köszöntötte dr. Égető Gábor Járási Hivatalvezetőt, dr. Lakatos-Tóth Andor Járási 

Hivatalvezető helyettest. Megállapította, hogy a 7 fős képviselő testületből jelen van 6 

fő, az ülés határozatképes, azt megnyitotta. Vetró Józsefné képviselő előzetesen jelezte 

távolmaradását. Ismertette a meghívóban szereplő napirendi pontokat. Javasolta egyéb 

napirendi pontként felvenni a Kiegészítés a Csanádpalota 1504/4 hrsz alatt felvett 2437 

m2 szántó megvásárlásához című, a József Attila Városi Múzeum és Könyvtár 

Jégkorszak kiállításának megrendezéséhez támogatás nyújtása című és a Csanádpalota 

Város partnerségi egyeztetési szabályai című előterjesztéseket, melyek az együttes 

bizottsági ülésen kiosztásra kerültek és a bizottságok megtárgyaltak. 

 

Mivel egyéb javaslat nem hangzott el, az elhangzott kiegészítésekkel javasolta 

elfogadásra a napirendeket.  

 

A szavazásban résztvevők szám 6 fő. A Képviselő-testület 6 igen szavazattal, 

ellenszavazat és tartózkodás nélkül meghozta az alábbi határozatot:  

 

160/2015. (09.30.) Képviselő-testületi határozat 

 

Tárgy: Napirend elfogadása  

 

H a t á r o z a t 

 

Csanádpalota Város Önkormányzata Képviselő-testülete a 2015. szeptember 30-ai soros 

nyílt ülés napirendjét az alábbiak szerint fogadta el: 

 

1.) Tájékoztató az előző ülés óta eltelt időszak alatt történt fontosabb eseményekről, 

beszámoló a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról 

2.) Tájékoztató a 2015. évi költségvetési gazdálkodás első féléves alakulásáról 

Közmeghallgatás 

3.) Az Önkormányzat 2015. évi költségvetési rendeletének módosítása 
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4.) A Csanádpalotai Faluszépítő Egyesület beszámolója a 2014. évben nyújtott egyszeri 

működési támogatás felhasználásáról 

5.) Magyar Vöröskereszt Csongrád Megyei Szervezetének Makói Szervezete által 

benyújtott támogatási kérelem  

6.) Egyéb 

 Kiegészítés a Csanádpalota 1504/4 hrsz alatt felvett 2437 m2 szántó 

megvásárlásához  

 József Attila Városi Múzeum és Könyvtár Jégkorszak kiállításának 

megrendezéséhez támogatás nyújtása 

 Csanádpalota Város partnerségi egyeztetési szabályai 

 

Kovács Sándor polgármester átadta a szót dr. Égető Gábornak.  

 

dr. Égető Gábor Makói Járási Hivatalvezető: nagy tisztelettel köszöntötte a 

jelenlévőket. Elmondta, hogy egy új  Kormányablak fog nyílni Makón, amely jelentős 

változást fog hozni minden egyes állampolgárnak, aki a járás területén él, ezért szeretne 

a Kormányablakról tájékoztatást adni, illetőleg a Miniszterelnökség felől is elvárás 

minden Járási Hivatalvezető felé, hogy erről nyújtson tájékoztatást valamennyi a járás 

illetékességi területén található település képviselő-testületének. Makón, a 

Polgármesteri Hivatal épületében, a korábbi Okmányiroda helyén létesül a 

Kormányablak. Európai Uniós pályázatból, több mint 60 millió Ft bekerülési költséggel 

valósul meg. Ez nem csak azt jelenti, hogy szebb környezetben tudja fogadni az 

Okmányiroda az ügyfeleket, hanem egy abszolút profilbővítésről is szó van. Az 

államnak az az elképzelése, hogy  egyablakos ügyintézés valósuljon meg, ami azt 

jelentené, hogy az ügyfeleknek nem kell keresnie azt, hogy mely hatósághoz, mely 

helyszínen és milyen ügyfélfogadási idő mellett kell beadnia a kérelmét, hanem 

gyakorlatilag szinte minden egyes szolgáltatást egy helyszínen tudna elérni. Ez azt 

jelenti, hogy az eddigi klasszikus okmányirodai szolgáltatások mellett folyamatosan 

bővülő rendszerben több száz egyéb ügynek az elindítását lehet kezdeményezni vagy 

tájékoztatást lehet kérni ezekkel kapcsolatban a Kormányablakban. Tehát ez nem azt 

jelenti, hogy minden egyes ügyet helyben, a Kormányablaknál el tudunk intézni, hanem 

azt, hogy egyes ügyeket el lehet intézni, illetve nagyon sok ügyet pedig el lehet indítani 

a Kormányablaknál. A Nemzeti Közszolgálati Egyetem által szervezett képzésen vettek 

részt a kollegái és egy új számítógépes rendszert kapnak, amely keretén belül látják azt, 

hogy az adott ügytípusban ki az eljáró hatóság, milyen típusú formanyomtatványra van 

szükség, annak esetleg van-e eljárási illetéke, milyen mellékleteket kell benyújtani és 

erről tudják tájékoztatni az ügyfeleket. Egy konkrét ügytípust kíván kiemelni, mégpedig 

a családtámogatási ügyek esetét, ha valakinek például gyermeke születik, akkor 

korábban csak Szegeden tudott érdemi ügyintézést folytatni, erre most már lehetőség 

van minden Járásszékhelyen, így Makón is. Ha valaki például tulajdoni lap másolatot 

vagy térkép másolatot szeretne kiváltani, akkor meg tudja ezt tenni a Kormányablakban 

is. Bízik abban, hogy a kollegái is kellőképpen felkészültek arra, hogy a szolgáltató 

közigazgatás irányába tudjanak menni, ez az elvárás a kollegái felé, azért, hogy az 

állampolgárok is érezzék, hogy ők egyenrangú félként kezelve, valós szolgáltatást 

kapnak az általuk befizetett adóforintokért. Várhatóan október 16-án lesz a megnyitó. 

Abban bíznak, hogy dr. Lázár János Miniszter Úr is megtiszteli a rendezvényt, de ezzel 

kapcsolatban amint a konkrét időpont meglesz, akkor megküldik a meghívókat. 

Megköszönte a lehetőséget és amennyiben kérdés merült fel, szívesen válaszol.  
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Kovács Sándor polgármester: megköszönte a tájékoztatót. Lehet hallani, hogy több 

feladat is  elkerül a Járási Hivatalhoz, például az anyakönyvezés. Tájékoztatást kért ez 

ügyben. Elmondta, hogy egy haláleset, egy esküvő lebonyolítása vonatkozásában 

véleménye szerint a helyi hivataloknál  jó helyen vannak a feladatok.  

Kérte, hogy lehetőség szerint a Csanádpalotára járó ügysegéd ügyfélfogadási idejét 

hosszabbítsák meg. Többször látta, hogy reggel 7 órától 10-11 ember itt ül délután egy  

óráig, nem mindenki kerül sorra, mert utána az ügyintézőnek Kövegyre kell mennie. 

Kérte, hogy Csanádpalota vagy két délelőtti időpontot kapjon vagy plusz még egy 

ügyintézőt. Nagyon sokan jönnek lakcímkártyával, közgyógyellátási  igazolvánnyal 

kapcsolatos ügyintézés miatt. Megköszönte, hogy a gyámügyes ügyintéző kéthetente 

péntekenként ügyfélfogadást tart.  

 

dr. Égető Gábor Járási Hivatalvezető: elmondta, hogy volt egy felmérés arról, hogy 

milyen hatósági ügyeket tartanának a Járás Hivatalok arra alkalmasnak, hogy 

átkerüljenek a Járási Hivatalhoz. A Makói Járási Hivatal leírta, hogy mit tartana 

szerencsésnek, de az anyakönyvi ügyek pont nem ebbe a kategóriába tartoznak. Ezzel 

kapcsolatban jogszabály tervezetet még nem látott, de a Főigazgató Asszony által tartott 

értekezleten elhangzott az, hogy Budapesten Kovács Zoltán Államtitkár Úr a 

Közigazgatásért Felelős Minisztérium részéről azt az információt adta, hogy 2016. 

január 1-étől átkerülnek az anyakönyvi feladatok a Járási Hivatalokhoz. Elmondta, hogy 

pont a Makói Járás Hivatal esetében fog nagyon komoly nehézséget okozni, mivel itt 

van a legtöbb település, összesen 15 település tartozik ide. Az átszervezés gyakorlati 

megvalósításáról nincsenek információi. A települési ügysegéd ügyfélfogadási idejét 

lehetőség szerint igyekszenek meghosszabbítani. A Kormányablak megnyitása is ebben 

segítség lesz hosszabb távon, mivel azt szeretnék, hogy a teljes makói ügyfélfogadás 

oda koncentrálódjon és így talán szabadul fel ügyintéző. Jegyző Asszony részéről 

elhangzott kérés, hogy adjunk az ügyintézés során használt nyomtatványokból és 

tájékoztatókból. Ezeket most elhozta és át is adja Jegyző Asszonynak. A gyámügyes 

kollega azt jelezte, hogy nem igazán keresik őt. Azt kollegái is megerősítik, hogy a 

települési ügysegéd nagyon sok ügyfelet fogad keddenként, de a kéthetente pénteken 

ügyfélfogadást tartó gyámügyes kollegát nem igazán keresik.  

 

Kovács Sándor polgármester: elmondta, hogy Csanádpalotán Családsegítő Központ 

működik, ők bonyolítják a különböző egyeztetéseket a gyámügyes kollegával. Többször 

látta, hogy 3-4 tagú családot leültetve több órán keresztül egyeztettek. Örül annak, hogy 

a gyámügyes ügyintézőnek van ügyfélfogadása Csanádpalotán és bízik benne, hogy ez 

meg is marad. Egyetért azzal, hogy jelenleg kevesebb ügyfél fordul a gyámügyes 

kollegához. Legtöbb esetben a Családsegítő Központba érkeztek a jelzések és a 

Családsegítő Központ kezdeményezte ezeket az egyeztetéseket.  

 

dr. Égető Gábor Járási Hivatalvezető: elmondta, hogy a tavalyi statisztikák szerint a 

Makótól keletre lévő településeken kellett a legtöbb gyermeket kiemelni a családból.  

 

Kovács Sándor polgármester: megköszönte a tájékoztatót. Jegyző Asszony is mindent 

megtesz azért, hogy minél színvonalasabb legyen az ügyintézés. A Polgármesteri 

Hivatal, amiben csak tudja, segíti a Járási Hivatal munkáját.  

 

dr. Égető Gábor Járási Hivatalvezető: elmondta, hogy a kérésekkel kapcsolatban 

remélhetőleg még az ősz folyamán lesz előrelépés.  
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A napirendek tárgyalása előtt kérte a kérdéseket, interpellációkat. Mivel kérdés, 

interpelláció nem hangzott el, a napirendek megtárgyalásával folytatták.  

 

 Beszámoló az önkormányzat pénzügyi helyzetéről (írásos anyag csatolva) 

 

Kovács Sándor polgármester: elmondta, hogy minden hónapban beszámoló készül a 

képviselő-testületnek az előző havi pénzügyi helyzetről.  

 

Hajas Lászlóné képviselő: elmondta, hogy Vetró Józsefné Pénzügyi Bizottsági Elnök 

távollétében ő fogja tájékoztatni a képviselő-testületet a bizottsági javaslatokról. A 

Pénzügyi Bizottság tárgyalta a napirendet és elfogadásra javasolta a képviselő-

testületnek.  

 

Debreczeni István tanácsnok: elmondta a havi pénzügyi beszámolóval kapcsolatban, 

hogy nem látja az értelmét, mivel úgy érzi, hogy hónapról hónapra másolásra kerülnek a 

számok. A kiadások összesen 42 M Ft, a bevétel összesen 2 M Ft, biztos megvan a 40 

M Ft mivel nincs hiány feltüntetve. Kicsit részletesebben szeretné látni, hogy ennek a 

40 M Ft-os különbségnek mi az alapja.  

 

Kovács Sándor polgármester: elmondta, hogy van az önkormányzat bevételeinek és 

kiadásainak összesítése, ott valóban azok a számok vannak, amelyeket Debreczeni Úr 

elmondott. Utána, mivel önálló intézmények vannak és társulásban működteti őket az 

önkormányzat, ezért részletezve van, hogy mennyi a Munkaügyi Központtól kapott 

támogatás, ez az úgynevezett közfoglalkoztatás, ami 10.361 eFt, a 

szennyvízberuházással kapcsolatban 792 eFt, a Közös Önkormányzati Hivatal 4.126 eFt 

és itt látszik az is, hogy a bevételek ezzel szemben 7.670 eFt. Az összesen bevételek és 

kiadások részletezése megtalálható az előterjesztésben. Tovább olvasva az előterjesztést 

megtalálható, hogy a Művelődési Ház kiadásai összesen 687 eFt, a bevételei összesen 

668 eFt, ugyanígy a Városi Könyvtárnál megtalálható, hogy a kiadások 88 eFt, a 

bevételek 335 eFt. Ezek után találhatóak az adóbevételek, amely augusztus hónapban 

összesen 1.053 eFt volt. A bérleti díjak miatti kintlévőségek is fel vannak sorolva. 

Adóhátralékok összesen 7.689 eFt. Az előterjesztés mellékletét képezi egy diagram, 

amely az iparűzési adó hátralékok alakulását ábrázolja 2015. évben. Július hónaphoz 

képest augusztusban közel 2 M Ft-tal csökkentek az adóhátralékok. Az adóhátralékok 

behajtása folyamatos. Előre láthatólag a képviselő-testület elé kell majd hozni azokat az 

adóhátralékokat, amelyeket már évek óta nem tudnak behajtani, mivel a cégeket 

felszámolták. Ezek az összegek behajthatatlanok.  

 

Debreczeni István tanácsnok: elmondta, hogy a kiadások összesen 42 M Ft, bevételek 

összesen 2 M Ft. Tudja, hogy megvan a pénz, csak ebből a havi beszámolóból nem 

lehet látni egy összképet. A Művelődési Ház vonatkozásában az található a 

beszámolóban, hogy 745 eFt-tal megnövelt cafetéria előirányzat, tehát személyi kiadás. 

Megkérdezte, hogy ez a tervezetben benne van-e vagy erre honnan van bevételi forrás? 

Ezek nincsenek letisztázva. A személyi juttatások előirányzatánál 4,83 % a 

túlköltekezés.  

 

Kovács Sándor polgármester: megkérdezte, hogy az utóbb tett észrevételek a 

pénzügyi beszámolóra vonatkoznak vagy a költségvetési rendeletre? 
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Debreczeni István tanácsnok: elmondta, hogy ez a költségvetési rendeltben van, de 

tudni szeretné, hogy ez az előirányzat módosítás miért történt.  

 

Kovács Sándor polgármester: elmondta, hogy a 2. napirend, azaz Az Önkormányzat 

2015. évi költségvetési rendeletének módosításának tárgyalásakor visszatérnek a 

kérdésre.  

 

Debreczeni István tanácsnok: megkérdezte, hogy Királyhegyes vonatkozásában miből 

adódik a 1.547 eFt hiány? Milyen intézkedést tettek ezen hiány behajtására?  

 

Kovács Sándor polgármester: nem csak Királyhegyes van felsorolva, hiszen kilenc 

településből áll a Szociális Társulás. Királyhegyessel közös hivatalban vagyunk, 

Királyhegyes tagja a Köznevelési és a Szociális társulásnak is. Vannak kintlévőségek. 

Az elmúlt években úgy történt, hogy a költségvetés tervezésekor felosztották a hiányt, 

ráosztották a társult településekre. A társult településeknek volt egy olyan irányú 

ellentmondása, hogy ők nem kívánják ezt az összeget Csanádpalotának megelőlegezni 

ezért ezek kintlévőségként jelennek meg. Kiadásra került minden településnek az 

igazolás és az ÖNHIKI pályázatból ezt az összeget megpályázzák és reméli, hogy meg 

is kapják.  

 

Debreczeni István tanácsnok: megkérdezte, hogy addig Csanádpalota finanszírozza? 

 

Kovács Sándor polgármester: elmondta, hogy igen, így van. Ezért van a társulási 

megállapodásban a 2,5 % hozzájárulás a működési költséghez, amit minden település 

befizet. Ebből a táblázatból derül ki, hogy Csanádpalota milyen gesztust tesz a társult 

települések felé. A Csanádpalotára vonatkozó 5 M Ft-ot adóbevételekből 

finanszírozzák.  

 

Debreczeni István tanácsnok: megkérdezte, hogy Királyhegyes a plusz három fő 

vonatkozásában az 1.547 eFt-ot mikor fogja kifizetni? Februárban már jelezte, hogy 

ebből probléma lehet.  

 

Kovács Sándor polgármester: elmondta, hogy Királyhegyes mindenképpen ki fogja 

fizetni. Emlékszik még arra, amikor Pitvaros vonatkozásában volt ilyen probléma és a 

számláról inkasszálva lett az összeg. Ez nem egy barátságos dolog, de amennyiben nem 

fizetik ki ezt az összeget akkor nem lesz más választásuk.  

 

Debreczeni István tanácsnok: megkérdezte, hogy a Szociális Társulás vonatkozásában 

is sok a kintlévőség a társult településeknél, ennek mi az oka?  

 

Kovács Sándor polgármester: elmondta, hogy a társulási megállapodásban az 

szerepel, hogy év végén van elszámolás, addig Csanádpalota finanszírozza. Javasolni 

fogja a novemberi társulási ülésen, hogy a hiány is kerüljön havonta ráosztásra a 

településekre, mint ahogy korábban volt. Ennek az a feltétele, hogy minden település 

reális költségvetést tervezzen. Például Nagylak a szociális étkeztetést úgy végzi, hogy 

az alapanyag árához képest olcsóbban adja az ételt és a különbözetet a településnek kell 

finanszíroznia. A januári társulási ülésen figyelmeztette a nagylaki polgármestert, hogy 

ez így probléma lesz, mert valakinek a hiányt fizetnie kell, Csanádpalota nem hajlandó 

Nagylak helyett befizetni.  
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Mivel egyéb kérdés, észrevétel nem érkezett, a pénzügyi beszámolót elfogadásra 

javasolta a testületnek.  

 

A szavazásban résztvevők száma 6 fő. A képviselő-testület 6 igen szavazattal, 

ellenszavazattal és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:  

 

161/2015. (09.30.) Képviselő-testületi határozat 

 

Tárgy: Beszámoló az Önkormányzat 2015. augusztus havi pénzügyi helyzetéről 

 

H a t á r o z a t 

 

 

Csanádpalota Város Önkormányzat Képviselő-testülete a 2015. augusztus havi 

pénzügyi helyzetről szóló tájékoztatót elfogadja. 

Felelős: Kovács Sándor polgármester 

Határidő: azonnal 

 

 

 Tájékoztató a benyújtott pályázatokról (írásos anyag csatolva) 

 

Kovács Sándor polgármester: elmondta, hogy a szennyvízberuházás a végéhez ért, az 

elszámolások megtörténtek, az utolsó számlák a tegnapi napon kifizetésre kerültek. Az 

önerő alapból a pénz leigénylése folyamatban van, 78 M Ft-ot kellett az 

önkormányzatnak megelőlegeznie az önerő alapba, amelyet 8 napon belül köteles 

visszautalni a Belügyminisztérium. Elmondta, hogy az energetikai pályázat során 45 M 

Ft került kifizetésre, folyamatban van az elszámolás az irányító hatósággal. Az irányító 

hatóság tájékoztatása szerint a 25%-ot jövő héten átutalják, reméli, hogy a maradék 

összeget október hónapban visszakapja az önkormányzat. Az ÖNHIKI pályázat 

postázása a mai napon megtörtént. 57 M Ft a pályázati összeg. Jelenleg az előző évi 

tartalékokat, azaz a pénzmaradványát használja fel az önkormányzat. Reméli, hogy a 

pályázat sikeres lesz. A héten 9 M Ft-os folyószámlahitel lett igénybe véve, mivel a 78 

M Ft forrást ki kellett fizetni a szennyvízberuházás vonatkozásában, de ezen összeget is 

vissza fogja kapni az önkormányzat. Leader pályázat vonatkozásában elmondta, hogy 

települési szinten nem kíván pályázni, ahogy Makó és Hódmezővásárhely is 

kinyilvánította ugyanezen szándékát. A Leader Fórumon tegnap elmondta, hogy 

véleménye szerint a 19 településnek kellene közösen városnapi rendezvényre egy nagy 

közös pályázatot benyújtani. A többi lehetőséget pedig át kívánja adni a civil 

szervezeteknek. Elmondta, hogy a TOP programban nagyobb esélyei vannak 

Csanádpalotának, hiszen a Megyei Közgyűlés tájékoztatása szerint a barnamezős 

beruházások keretében 200 M Ft, a zöld programban 150 M Ft és szociális 

rehabilitációra 100 M Ft pályázati összeg lehetséges. Mindezeken kívül 

belvízelvezetésre 80-85 M Ft-ra lenne szükség, a Családsegítő Központ melletti épületet 

szeretnék megvenni, mely a Családsegítő Központ új helye lehetne, azért hogy 

különváljon a családsegítés a házi gondozottak épületétől. A jövőre nézve ezek az 

elképzelések, továbbra is szeretne az ágazati programokban pályázni, például az orvosi 

rendelő szigetelésére szeretne pályázni, tehát elsősorban energetikai pályázatokat 

szeretne benyújtani.  
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A jövő héten a képviselők, civil szervezetek és a vállalkozók bevonásával szeretne egy 

megbeszélést összehívni a Leader pályázatokkal kapcsolatban, mielőtt Makóról a 

pályázattal kapcsolatban a szakemberek tartanának tájékoztatót. Az ipari park létesítése 

vonatkozásában elmondta, hogy amennyiben alapinfrastruktúrát létesítenek a területen, 

akkor 100 %-os támogatásban részesül a pályázó, de az új szabályok alapján 50 % 

önerő szükséges hozzá, ezért inkább a határ menti vállalkozási övezet keretében határon 

átnyúló projektekről tájékozódnak. Az ipari parknak tervezett terület eddig tartalék 

területként szerepelt a rendezési tervben, a rendezési tervet ezért módosítani kell, amely 

jelen ülés napirendjén szerepel.  

 

Hajas Lászlóné képviselő: elmondta, hogy a Pénzügyi Bizottság tárgyalta a napirendet 

és elfogadásra javasolta a beszámolót.  

 

Kovács Sándor polgármester: mivel kérdés, észrevétel nem érkezett, a beszámolót 

elfogadásra javasolta a testületnek.  

 

A szavazásban résztvevők száma 6 fő. A képviselő-testület 6 igen szavazattal, 

ellenszavazat és tartózkodás nélkül, az alábbi határozatot hozta: 

 

162/2015. (09.30.) Képviselő-testületi határozat 

 

Tárgy: Tájékoztató pályázatokról 

 

H a t á r o z a t 

 

Csanádpalota Város Önkormányzat Képviselő-testülete a 2015. évben benyújtott, illetve 

a korábbi évekről áthúzódó elszámolás alatt álló pályázatokról, valamint a folyamatban 

lévő beruházásokról szóló tájékoztatót elfogadja. 

 

Felelős: Kovács Sándor, polgármester 

Határidő: azonnal 

Határozatról értesül: Csanádpalotai Közös Önkormányzati Hivatal Pénzügyi Csoportja 

 

 

1. sz. n a p i r e n d : Tájékoztató az előző ülés óta eltelt időszak alatt történt fontosabb 

eseményekről, beszámoló a lejárt határidejű határozatokról (írásos anyag csatolva) 

 

Kovács Sándor polgármester: kérdés, észrevétel nem érkezett, javasolta a határozati 

javaslat elfogadását.  

 

A szavazásban résztvevők száma 6 fő. A Képviselő-testület 6 igen szavazattal, 

ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 

 

163/2015. (09.30.) Képviselő-testületi határozat 

 

Tárgy: Tájékoztató az előző ülés óta eltelt időszak alatt történt fontosabb eseményekről, 

beszámoló a lejárt határidejű határozatokról 

 

H a t á r o z a t 
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Csanádpalota Város Önkormányzat Képviselő-testülete az előző ülés óta eltelt időszak 

alatt történt fontosabb eseményekről és a lejárt határidejű határozatokról szóló 

tájékozatót elfogadja. 

 

Felelős: Kovács Sándor polgármester 

Határidő: azonnal  

A határozatról értesítendők:  

1. Csanádpalotai Közös Önkormányzati Hivatal érintett ügyintézője 

2. Irattár 

 

 

2. sz. n a p i r e n d: Tájékoztató a 2015. évi költségvetési gazdálkodás első féléves 

alakulásáról (írásos anyag csatolva) 

 

Hajas Lászlóné képviselő: elmondta, hogy a Szociális Bizottság tárgyalta a napirendet 

és elfogadásra javasolta a képviselő-testületnek. A Pénzügyi Bizottság is tárgyalta a 

napirendet és szintén elfogadásra javasolta a képviselő-testületnek, valamint a bizottság 

megállapította, hogy nagyon széleskörű tájékoztatást kaptak a költségvetési gazdálkodás 

első féléves alakulásáról és megköszönte a pénzügyi csoport munkáját.  

 

Erdélyi Sándorné dr. képviselő: elmondta, hogy az Ügyrendi Bizottság együttes 

ülésen tárgyalta a napirendet és elfogadásra javasolta a tájékoztató a képviselő-

testületnek.  

 

Kovács Sándor polgármester: elmondta, hogy az önkormányzat gazdálkodása 

kiegyensúlyozott. Lezárult a szennyvízberuházás 2.285.426 eFt. Minden intézmény 

működése garantált. Vannak apró problémák, mint például az, hogy a Művelődési 

Házra vonatkozó költségvetés tervezésekor a cafetériát nem tervezték, ezért meg kellett 

növelni az összeget. A Hivatal 85%-os feltöltéssel működik és a többi intézmény is. 

Elég nagy teher a 250 fő közfoglalkoztatott foglalkoztatása, 100%-ban garantálja az 

állam a foglalkoztatás működtetését, az eszközbeszerzési költséget, de a hivatalban az 

adminisztrációs munka nagyon sok, az önkormányzatnak az irányítási munkát meg kell 

szerveznie. Egy idő után, amikor elfogy a dologi lehetőség a közmunka pályázaton 

belül, akkor saját forrásból kell hozzátenni azért, hogy az emberek tudjanak dolgozni.  

Megköszönte az intézményvezetőknek a takarékos gazdálkodást. 

Pár számot kívánt kiemelni, Csanádpalota Város költségvetése 51,53 %, ami abból 

adódik, hogy a karbantartási munkákat minden intézménynél ellátják. Csanádpalota 

Közös Önkormányzati Hivatal 47 %, Csanádpalota Városi Könyvtár 44,38 %, 

Művelődési Ház 47,88 %. Összességében gratulál minden intézményvezetőnek a 

takarékos gazdálkodáshoz.  

Elmondta, hogy a települések közötti elszámolás nem félévre, hanem az első nyolc 

hónapra vonatkozik.  

 

Debreczeni István tanácsnok: elmondta, hogy az előterjesztésben az szerepel, hogy 

2015. június 30-ig van az elszámolás, viszont Királyhegyes vonatkozásában hiány 

mutatkozik. Látszik is, hogy ez körülbelül a plusz három dolgozó költsége.  

Az ASZK-ra vonatozó féléves beszámoló 3. oldalán a következő szerepel: „A dologi 

kiadásokban nem történt túlköltekezés, melyet az I. féléves arányosított részadat is 

megmutat. Ez a mutatószám 47,17 % megoszlást szemléltet. A személyi juttatások 

azonban a tervezett módosított előirányzathoz képest többletkiadást mutat, azaz 4,83 
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%-os túlköltekezést, így a munkaadót terhelő járulékok és a szociális hozzájárulási 

adó is 1,36 %-os többletkiadást tükröz”. Megkérdezte, hogy ezen személyi 

kiadásoknak mi az oka?  

 

Kovács Sándor polgármester: elmondat, hogy ennek az az oka, hogy Pitvaroson kettő 

gondozónőt beállítottak, Nagylakon egy 6 órás gondozónőt és nem hozta azt a 

létszámot, amelyre finanszírozást kapott volna.  

 

Debreczeni István tanácsnok: elmondta, hogy amennyiben ez így marad, akkor ez elég 

jelentős összeg.  

 

Kovács Sándor polgármester: elmondta, hogy ez a táblázat kiküldésre került a 

polgármestereknek és kérte, hogy tegyenek valamilyen intézkedést ezen probléma 

megoldására. A másik dolog az, hogy nagyon drága az étkeztetés, nálunk 365,- Ft a 

térítési díj, náluk pedig 240,- Ft körülbelül. Az étkeztetés ára és a térítési díj közötti 

különbözet adja ezt a hiányt. A hiányról tájékoztatva lettek a polgármesterek, kérte, 

hogy tegyenek intézkedéseket a probléma megoldására. Ezek a hiányok az adott 

települések hiányai, ezek behajtásra kerülnek.  

 

Debreczeni István tanácsnok: elmondta, hogy ezt érti, de addig is Csanádpalota 

finanszírozza.  

 

Kovács Sándor polgármester: elmondta, hogy ezért ragaszkodik a működési 

költségekhez való hozzájáruláshoz, mely a mindenkori költségvetés 2,5 %-a, mely 

Csanádpalotát illeti meg. Ez az összeg fedezi a banki költségeket és az egyéb 

költségeket.  

 

Debreczeni István tanácsnok: elmondta, hogy ezeket a problémákat jelezni kell a 

települések felé.  

 

Kovács Sándor polgármester: elmondta, hogy jelezte a problémákat.  

 

Kovács Sándor polgármester: egyéb kérdés, észrevétel nem érkezett, javasolta a 

határozati javaslat elfogadását.  

 

A szavazásban résztvevők száma 6 fő. A Képviselő-testület 6 igen szavazattal, 

ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 

 

164/2015. (09.30.) Képviselő-testületi határozat 

 

Tárgy: Tájékoztató az Önkormányzat és költségvetési szerveinek 2015. I. féléves 

költségvetési gazdálkodásának alakulásáról 

 

H a t á r o z a t 

 

Csanádpalota Város Önkormányzat Képviselő-testülete a Csanádpalota Városi 

Önkormányzat és költségvetési szerveinek 2015. I. féléves gazdálkodásáról szóló 

tájékoztatást, az előterjesztés szerinti tartalommal – a fentiekben felsorolt melléklettel 

együtt - elfogadja. 
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Felelős: Kovács Sándor polgármester 

Határidő: azonnal 

 

A határozatról értesítendők: 

- Kovács Sándor Csanádpalota Város Önkormányzat Polgármestere 

- dr. Barna Angéla, Csanádpalotai Közös Önkormányzati Hivatal Jegyzője 

- Csanádpalota Városi Önkormányzat Pénzügyi Csoportja 

 

 

3. sz. n a p i r e n d: Az Önkormányzat 2015. évi költségvetési rendeletének 

módosítása (írásos anyag csatolva) 

 

Kovács Sándor polgármester: elmondta, hogy sok szám a helyére került, például a 

szennyvízberuházás összege is. A könyvelés javítása folyamatos, ezért is kell 

módosítani a költségvetést.  

Mivel kérdés, észrevétel nem érkezett, a rendelet-tervezetet elfogadását javasolta a 

testületnek.  

 

A szavazásban résztvevők száma 6 fő.  

 

A Képviselő-testület 6 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül 

meghozta a 17/2015.(X.01.) önkormányzati rendeletét az önkormányzat 2015. évi 

költségvetéséről szóló 1/2015. (I. 29.) önkormányzati rendelet módosításáról, mely 

rendelet jelen jegyzőkönyv elválaszthatatlan részét képezi. 

 

 

4. sz. n a p i r e n d: A Csanádpalotai Faluszépítő Egyesület beszámolója a 2014. 

évben nyújtott egyszeri működési támogatás felhasználásáról (írásos anyag csatolva) 

 

Hajas Lászlóné képviselő: elmondta, hogy a Pénzügyi Bizottság tárgyalta és 

elfogadásra javasolta a képviselő testületnek a beszámolót.  

 

Kovács Sándor polgármester: elmondta, hogy nem örül az egyesület megszűnésének. 

Véleménye szerint szükség lenne városfejlesztéssel foglalkozó civil szervezetre. A 

rendezési terv kapcsán is csak a Csanádpalotáért Közalapítványt tudták megjelölni.  

 

Kérdés, észrevétel nem érkezett, javasolta a határozati javaslat elfogadását.  

 

A szavazásban résztvevők száma 6 fő. A Képviselő-testület 6 igen szavazattal, 

ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 

 

165/2015. (09.30.) Képviselő-testületi határozat 

 

Tárgy: A Csanádpalotai Faluszépítő Egyesület beszámolója a 2014. évben nyújtott 

egyszeri működési támogatás felhasználásáról 

 

H a t á r o z a t 
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Csanádpalota Város Önkormányzat Képviselő-testülete az előterjesztéshez mellékelt 

Csanádpalotai Faluszépítő Egyesület beszámolóját az abban foglalt tartalommal 

elfogadja. 

 

Felelős: Kovács Sándor, polgármester 

Határidő: azonnal, illetve értelem szerint 

Határozatról értesül: Csanádpalota Város Polgármestere 

 Csanádpalotai Közös Önkormányzati Hivatal Jegyzője 

 Csanádpalotai Közös Önkormányzati Hivatal Pénzügyi Csoportja 

 Csanádpalotai Faluszépítő Egyesület elnöke 

 

 

5. sz. n a p i r e n d: Magyar Vöröskereszt Csongrád Megyei Szervezetének Makói 

Szervezete által benyújtott támogatási kérelem (írásos anyag csatolva) 

 

Kovács Sándor polgármester: elmondta, hogy Csanádpalotán a rendszeresen 

véradókat minden évben kitüntetik, ehhez járulna hozzá az önkormányzat.  

 

Hajas Lászlóné képviselő: elmondta, hogy a Szociális és a Pénzügyi Bizottság is 

tárgyalta a kérelmet és elfogadásra javasolta a testületnek.  

 

Kovács Sándor polgármester: mivel kérdés, észrevétel nem érkezett a határozati 

javaslat elfogadását javasolta a képviselő-testületnek.  

 

A szavazásban résztvevők száma 6 fő. A Képviselő-testület 6 igen szavazattal, 

ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 

 

166/2015. (09.30.) Képviselő-testületi határozat 

 

Tárgy: Magyar Vöröskereszt Csongrád Megyei Szervezetének Makói Szervezete által 

benyújtott támogatási kérelme 

 

H a t á r o z a t 

 

Csanádpalota Város Önkormányzat Képviselő-testülete a Magyar Vöröskereszt 

Csongrád Megyei Szervezetének Makói Szervezete által benyújtott kérelmet elfogadja 

és a Csanádpalotai alapszervezet munkáját támogatja 50.000 Ft-tal, mely összeget az 

önkormányzat 2015. évi költségvetéséből, a települési önkormányzatok szociális 

feladatainak egyéb támogatása keretből biztosít. 

 

A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a határozattal kapcsolatos 

intézkedések megtételére. 

 

Felelős: Kovács Sándor polgármester 

Határidő: 15 nap 

 

A határozatról értesítést kap:  

1. Kovács Sándor, polgármester 

2. Barna Angéla, jegyző 

3. Csanádpalotai Közös Önkormányzati Hivatal Pénzügyi Csoportja 
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4. Magyar Vöröskereszt Csongrád Megyei Szervezetének Makói Szervezete 

5. Irattár 

 

 

6/1. sz. n a p i r e n d: Kiegészítés a Csanádpalota 1504/4 hrsz alatt felvett 2437 m2 

szántó megvásárlásához (írásos anyag csatolva) 

 

Kovács Sándor polgármester: elmondta, hogy megvásárlásra került a 1504/4. hrsz 

belterületi föld, mely a szennyvízberuházás során megvásárolt föld mellett található. Az 

a kérése a Földhivatalnak, hogy legyen megjelölve a vásárlás célja. Célként a 

közfoglalkoztatást kívánja megjelölni.   

 

Hajas Lászlóné képviselő: elmondta, hogy a Pénzügyi Bizottság tárgyalta a napirendet 

és felfogadásra javasolta a testületnek.  

 

Kovács Sándor polgármester: mivel kérdés, észrevétel nem érkezett, a határozati 

javaslatot elfogadásra javasolta a testületnek.  

 

A szavazásban résztvevők száma 6 fő. A képviselő-testület 6 igen szavazattal, 

ellenszavazat és tartózkodás nélkül, az alábbi határozatot hozta: 

 

167/2015. (09.30.) Képviselő-testületi határozat 

 

Tárgy: Kiegészítés a Csanádpalota 1504/4 hrsz alatt felvett 2437 m2 szántó 

megvásárlásához 

 

H a t á r o z a t 

 

Csanádpalota Város Önkormányzat Képviselő-testülete a 156/2015. (09.16.) Képviselő-

testületi határozatát kiegészítve nyilatkozik arról, hogy a Mező- és erdőgazdasági földek 

forgalmáról szóló 2013. évi CXXII. tv. 20. §. d. pontja, valamint 11. §. 2.) bek. c. pontja 

alapján a Csanádpalota 1504/4 hrsz-ú szántóterületet közfoglalkoztatás céljából kívánja 

megvásárolni.  

A terület vásárlásához kapcsolódó költségeket a vevő Önkormányzat fizeti. 

A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a fenti tartalmú adásvételi szerződés 

megkötésére és az ehhez szükséges valamennyi intézkedés megtételére. 

 

 

Felelős: Kovács Sándor polgármester 

Határidő: azonnal 

A határozatról értesítendők: 

1.) Csanádpalota Közös Önkormányzati Hivatal érintett ügyintézője 3 példányban 

2.) Irattár  

 

6/2. sz. n a p i r e n d: József Attila Városi Múzeum és Könyvtár Jégkorszak 

kiállításának megrendezéséhez támogatás nyújtása (írásos anyag csatolva) 

 

Kovács Sándor polgármester: elmondta, hogy támogatást kért a Múzeum a 

Jégkorszak kiállítás megrendezéséhez. Amennyiben a támogatást megszavazza a 

testület a csanádpalotai gyermekek ingyen látogathatják a kiállítást.  
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Kovács Sándor polgármester: mivel kérdés, észrevétel nem érkezett, a határozati 

javaslatot elfogadásra javasolta a testületnek az általa tett kiegészítéssel.  

 

A szavazásban résztvevők száma 6 fő. A képviselő-testület 6 igen szavazattal, 

ellenszavazat és tartózkodás nélkül, az alábbi határozatot hozta: 

 

168/2015. (09.30.) Képviselő-testületi határozat 

 

Tárgy: József Attila Városi Múzeum és Könyvtár Jégkorszak kiállításának 

megrendezéséhez támogatás nyújtása 

 

H a t á r o z a t 

 

Csanádpalota Város Önkormányzat Képviselő-testülete 50.000 Ft támogatást biztosít 

Makó Város Önkormányzata részére a József Attila Városi Múzeum és Könyvtár 

„Jégkorszak” kiállítás megrendezésére.  

 

A képviselő-testület a fenti támogatást a  2015. évi költségvetésében a civil szervezetek 

számára megállapított támogatási keretből biztosítja.   

 

A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a támogatási szerződés aláírására, 

valamint a határozattal kapcsolatos intézkedések megtételére.  

 

Felelős: Kovács Sándor polgármester 

Határidő: 15 nap 

 

 

6/3. sz. n a p i r e n d: Csanádpalota Város partnerségi egyeztetési szabályai (írásos 

anyag csatolva) 

 

Kovács Sándor polgármester: elmondta, hogy a rendezési terv módosítására azért van 

szükség, mivel az eddig is ipari területnek megjelölt területen fel volt tüntetve, hogy 

tartalék terület és ezt kell töröltetni. Meg kell határozni, hogy mekkora területet 

tekintenek egy parcellának. Szemerey Márta készíti a rendezési tervet.  

 

Kovács Sándor polgármester: mivel kérdés, észrevétel nem érkezett, a beszámolót 

elfogadásra javasolta a testületnek.  

 

A szavazásban résztvevők száma 6 fő. A képviselő-testület 6 igen szavazattal, 

ellenszavazat és tartózkodás nélkül, az alábbi határozatot hozta: 

 

169/2015. (09.30.) Képviselő-testületi határozat 

 

Tárgy: Csanádpalota Város partnerségi egyeztetési szabályai 

 

H a t á r o z a t 

 

Csanádpalota Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a településfejlesztési 

koncepcióról, az integrált településfejlesztési stratégiáról és a településrendezési 
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eszközökről, valamint egyes településrendezési sajátos jogintézményekről szóló 

314/2012.(XI.8.) Kormányrendelet 29.§-ában foglaltak alapján Csanádpalota Város 

Településrendezési Tervének 2015. évi részleges módosításához a partnerségi 

egyeztetés szabályait az alábbiak szerint határozza meg: 

1./ Az egyeztetésben résztvevő partnerek köre: 

a) Érintett lakos: az a cselekvőképes nagykorú természetes személy, aki a módosítással 

érintett területen, a község szabályozási terven körülhatárolt részén, valamint 

azzal közvetlenül szomszédos ingatlanon lakóhellyel, vagy tartózkodási hellyel 

rendelkezik és ezt lakcímkártyájának bemutatásával igazolja. 

b) Az a természetes személy és gazdálkodó szervezet: akinek, ill. amelynek javára a 

rendezés alá vont területen, valamint annak közvetlen szomszédságában – a 

szomszédos telken – jogot jegyeztek be és ezt 3 hónapnál nem régebbi tulajdoni 

lap bemutatásával igazolja. 

c) Érintett gazdálkodó és egyéb szervezetek: amelynek a rendezés alá vont területen és a 

közvetlenül szomszédos telken székhellyel, telephellyel rendelkezik, továbbá a 

következő szolgáltatók. 

 ALFÖLDVÍZ Zrt 

 GDF SUEZ Energia Magyarország Zrt. 

 EDF DÉMÁSZ Hálózati Elosztó Kft. 

 Csongrád Megyei Településtisztasági Kft 

d) Érintett civil szervezet: valamennyi csanádpalotai székhelyű szervezet, amelynek 

tevékenysége az épített- és természeti környezet alakítását és védelmét 

közvetlenül érinti.            

        - Csanádpalotáért Közalapítvány 

2./ Az egyeztetésben résztvevő partnerek tájékoztatási módja és eszközei: 

A véleményezési szakaszban az elkészült tervezetet 30 napra a helyben szokásos 

módon (a Polgármesteri Hivatal hirdető tábláján) közzé kell tenni azzal, hogy az 

1/a, 1/b és 1/c pontban meghatározott érintett partnerek a közzététel ideje alatt 

írásban észrevételeket, javaslatokat tehessenek és véleményt nyilváníthassanak. 

Az ezekről szóló híreket a Palotai Krónika c. önkormányzati havilapban a 

közzététel előtt legalább 3 munkanappal kell megjelentetni. Az 1/d alatti 

partnereknek postai úton, tértivevényes küldeményként kell a tájékoztató 

anyagokat megküldeni. 

Aki a véleményezési szakaszban a tervezet átvételétől számított 30 napon belül 

nem ad írásos véleményt, kifogást nem emelő véleményezőnek kell tekinteni. 

3./ Javaslatok, vélemények dokumentálásának, nyilvántartásának módja: 

A beérkezett írásos észrevételeket, véleményeket és javaslatokat az általános 

ügykezelés szabályai szerint kell kezelni, az ügyirathoz iktatni és csatolni, majd 

meg kell küldeni a tervmódosítást végző tervezőnek, aki a végleges 

tervdokumentációban dokumentálja. 

4./ Az el nem fogadott javaslatok, vélemények indoklásának módja, a 

dokumentálásuk, nyilvántartásuk rendje: 
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A határidőben beérkezett véleményeket – egyeztetés esetén a jegyzőkönyvet is – 

ismertetni kell a Képviselő-testülettel, amelynek elfogadásáról, vagy el nem 

fogadásáról a Testület dönt. A vélemény, észrevétel el nem fogadása esetén a 

döntést indokolni kell. A döntést a végleges dokumentációban dokumentálni kell, 

majd 14 munkanapra a helyben szokásos módon (a Polgármesteri Hivatal hirdető-

tábláján) közzé kell tenni, valamint a Palotai Krónika c. havilapban is meg kell 

jelentetni. Az 1/d alatti partnerek postai úton, tértivevényes küldeményként 

kapnak értesítést a Képviselő-testület döntéséről és az indoklás közzétételének 

idejéről, helyéről. 

5./ Az elfogadott településrendezési eszköz nyilvánosságát biztosító intézkedések: 

A Polgármester az elfogadást követően 10 munkanapon belül gondoskodik a 

módosított településrendezési eszközök nyilvánosságára hozásáról, a fentiekben 

meghatározott módon, illetve helyeken. 

 

A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a határozattal kapcsolatos 

valamennyi intézkedés megtételére. 

 

Felelős: Kovács Sándor polgármester 

Határidő: azonnal 

A határozatról értesítendők: 

3.) Csanádpalota Közös Önkormányzati Hivatal érintett ügyintézője 3 példányban 

4.) Tér-Idő Műterem Bt. Szeged (tervező) 

5.) Irattár  

 

 

Kovács Sándor polgármester: megköszönte dr. Égető Gábor Járási Hivatalvezetőnek 

és dr. Lakatos-Tóth Andor Járási Hivatalvezető helyettesnek, hogy jelenlétükkel 

megtisztelték a testületi ülést és szeretettel meghívta a szombati idősek világnapja 

alkalmából tartandó ünnepségre, valamint a vasárnapi ünnepélyes „Babafa” ültetésre.  

 

Hajas Lászlóné képviselő: megköszönte a szépen, ízlésesen elkészített meghívót a 

„Babafa” ültetésre. Öröm volt kézbe venni a meghívót.  

 

Kovács Sándor polgármester: megállapította, hogy a napirendeket megtárgyalta a 

testület, s egyéb észrevétel nincs, így az ülést bezárta.  

 

 

k.m.f. 

 

 

Kovács Sándor        dr. Barna Angéla 

 polgármester                  jegyző 


